
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-514 (20int03596)

Datum indiening: 31 juli 2020

Onderwerp: Uitvoering motie kortingsregeling minima bij maaltijdvoorziening 
‘Tafeltje Dekje’

Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe)

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding
Op 25 juni 2019 heeft de gemeenteraad de motie kortingsregeling minima bij maaltijd-
voorziening ‘Tafeltje Dekje’ aangenomen. Het betrof een motie die eerder twee keer was 
aangehouden. Alleen de fracties van GBO en VVD stemden tegen deze motie. 
Portefeuillehouder Horsthuis-Tangelder gaf bij de bespreking aan bezwaren te hebben tegen 
een tegemoetkoming in de kosten van kant-en-klare maaltijden voor minima via Tafeltje 
Dekje, maar ontraadde de motie niet.

De motie riep o.a. op om “over de precieze datum van in werking treden afspraken te maken 
met de Stichting Algemene Hulpdienst Elst en de Stichting Samen Zorgen die de praktische 
uitvoering van de regeling voor hun rekening zullen moeten willen nemen.”

Op 12 november 2019 ontving de raad een memo over de uitvoering van de motie. Hierbij 
werd aangegeven dat het College van  plan was de uitvoering van de motie onder te 
brengen in de Meedoen-regeling. Naast een mogelijke korting op de maaltijden zelf, zou ook 
de mogelijkheid worden geboden te kiezen voor een korting op de maandpassen die diverse 
zorgorganisaties in Overbetuwe bieden om in zorgcentra een maaltijd te nuttigen.

Naar aanleiding van de corona-crisis is verder geen update gegeven over de uitvoering van 
de motie c.q. het meer toegankelijk maken van Tafeltje Dekje.

Inmiddels vernamen wij van de Stichting Algemene Hulpdienst Elst:
- dat de oproep uit de motie om over de praktische uitvoering afspraken te maken met 

deze Stichting niet zou zijn nagekomen.
- dat de door de gemeente per februari gekozen uitwerking in de ogen van deze 

Stichting onvoldoende basis biedt om ook minima structureel in staat te stellen via 
‘Tafeltje Dekje’ een verantwoorde maaltijd af te nemen

- dat deze stichting daarom heeft besloten niet mee te doen met de regeling zoals die 
nu is uitgewerkt.

Onze vragen:
1. Is het juist dat het contact met de Stichting Algemene Hulpdienst Elst over de 

uitvoering van de motie (van de kant van de gemeente) beperkt is gebleven tot:
o Een inventariserend gesprek op 28 oktober 2019, waarin alleen procesmatig 

is medegedeeld dat er nader contact zou worden opgenomen over het 
opzetten van de nieuwe regeling

o Een telefonische uitnodiging van een organisatie ‘met gezond 
boerenverstand’ die informeerde of de Hulpdienst wilde meedoen met een 
nieuwe regeling?



2. Kunt u aangeven hoe dit contact door de gemeente is geweest met de Stichting 
Samen Zorgen en of met deze stichting wel afspraken zijn gemaakt?

3. Sinds wanneer is bekend dat de Stichting Algemene Hulpdienst Elst de gekozen 
regeling niet werkbaar acht en heeft besloten niet mee te doen?

4. Kunt u een transparante raming geven van de kosten die gemoeid zouden zijn als 
gekozen wordt voor een korting van 2,50 euro per maaltijd van Tafeltje Dekje, 
rekening houdend met verschillende varianten qua inkomensgrens (120%, 110%) en 
met de gebruikelijke indicatiestelling vanuit de Stichting Algemene Hulpdienst Elst en 
Stichting Samen Zorgen?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB)


